
26 Μαΐου 2011

Να υπομένουμε την βία εκείνων που μας αδικούν 
και να προσευχόμαστε για αυτούς
/ Θεολογία και Ζωή

Η σταύρωση. Έργο του Andrea Mantegna (1431-1506)

VatopadiFriend: Η Φιλοκαλία εδώ μας συμβουλεύει να τηρούμε αυτό που δίδαξε 
ο Κύριος επάνω στον Σταυρό. Είναι τόσο δύσκολο να εφαρμοστεί και προσωπικά 
μόνο άνθρωποι τoυ πνευματικού μεγέθους του Γέροντα Εφραίμ μπορούν να το 
εφαρμόσουν, χωρίς να σημαίνει ότι δεν πρέπει να προσπαθούμε και εμείς.

Ακουσα μερικούς ευλαβείς να λένε ότι δεν πρέπει να επιτρέπουμε στους τυχόντες 
ν’ αρπάζουν εκείνα πού έχουμε για τον εαυτό μας ή για ανακούφιση των φτωχών, 
για να μην γινόμαστε –μέ την ανεξικακία μας– αφορμή αμαρτίας σ’ εκείνους πού 
μάς αδικούν, και μάλιστα αν είναι χριστιανοί. Αυτό όμως δεν είναι τίποτε άλλο 
παρά το να θέλουμε τα πράγματά μας για τον εαυτό μας και μάλιστα με παράλογη 
πρόφαση. (περισσότερα…)
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